
 

 
Styrelsemöte och arbetsmöte       

Tid:        2017-10-17 19.00 -20.30       

Plats:                      Scoutlokalen       

Närvarande:         Ronny Narvell, Rolf Pihl, Arne Svensson, Robert Malmsjö, Anders Larsson,         

Henrik Lundh och Tove Haugen Pihl  

 

Mötet öppnades av Rolf Pihl        

 

Dagordningen fastställs     

 

Föregående mötesprotokoll gås igenom         

 

Medlemsläge och ekonomi - oförändrad, 217 medlemmar.  

 

Spritan – Arne har kontaktat ägaren Andreas Wargenbrant och skall bjuda in honom till 

novembermöte.   

 

Järnvägen – Ronny och Arne redovisade skrivelsen ”Föreningens synpunkter på detaljplan för del 

av fastigheten Ödåkra 1:80 med flera samt järnvägsplan Dubbelspår Ängelholm-Helsingborg, 

Romares väg”. Denna är skickad till Helsingborgs kommun och Trafikverket.  

 

Hemsidan/ Facebook – Anders håller på att uppdatera vår hemsida.  

 

Stipendium – Rolf och Eva Zander skall kontakta stipendiaten. Stipendiet överlämnas på 

Duvestubbedagen i april 2018 eftersom Ödåkradagen är inställd 2017. 

 

Fortsatt arbete i föreningen. 

Anders håller i frågan angående bullerskydd (skola/staden)  

Rolf kontaktar kommunen igen angående möteslokal i byn.  

Ödåkra Byaförening vill lämna ut info till nyinflyttade om vad föreningen har gjort sista året och 

vad vi skall göra framöver. Vi skall göra en skrivelse på novembermötet som skall lämnas ut till de 

nyinflyttade.  

Tove kontaktar Robert Mason angående torget i Ödåkra då detta behöver en uppfräschning.  

 

Byalagsmöte med stadsbyggnadskontoret 9 oktober - Anders rapporterade från mötet. 

Beskärning av träd skall utföras under hösten, renovering av två lekplatser samt att belysning 

kommer att sättas upp runt dammarna vid Frostgatan.  

 

Mötet avslutas.  Nästa möte är den 21 november kl. 19:00   

 

Vid anteckningarna Tove Haugen Pihl  

 

 

  

    


